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1. Ervaringen/indrukken over de tentoonstelling zelf, van de deelnemers: 

a. Een gemengd gevoel overheerste:  

i. Positief: het was een leuk landbouwverhaal, mooi van kwaliteit, met een mooie 

folder (maar iets te druk). De voorbereidingen (alle vergaderingen) waren zeer 

positief en leerrijk (intern dynamisch!). Lezers die aangesproken werden op 

zaterdag en de tentoonstelling bezochten waren zeer positief. De lezing van 

Jacques Van Outryve was bijzonder goed, met een 35-tal aanwezigen. 

De samenwerking met de BIB in de voorbereidingsfase verliep zeer positief, ook 

met de technische dienst. De opbouw verliep prima en vlot. 

ii. Minder positief: we zijn er niet in geslaagd een vergelijking te maken met de 

klassieke landbouw hier omdat er geen respons was van de plaatselijke 

landbouwers, ondanks persoonlijke contacten. Ook ondernemers waren niet 

geïnteresseerd. Vele mensen kennen de GRIS niet. 

We hebben de scholen niet bereikt, enkel De Stip door de inzet van Bieke. 

Te veel tekst op de panelen, beelden zeggen meer.  

We hadden meer proactieve betrokkenheid verwacht van de BIB-medewerkers 

(bijvoorbeeld het touchscreen was niet gekend), geen verdeling van brochures. 

iii. Negatief: geen volk voor de voorleessessie, quid? De Passie Fleurs-workshop 

werd geannuleerd, wegens onvoldoende inschrijvingen. 

b. Eigenlijk is de ‘verbreding’ niet gelukt! We moeten dit multifactorieel bekijken, zeker 

naar gebruik van sociale media. 

 

2. Ervaringen/indrukken van de BIB-medewerkers: 

a. De expo duurde te lang – de BIB hanteert een termijn van vier weken waarin lezers terug 

keren. 

b. De vorige tentoonstelling was aantrekkelijker. 

c. Het aanspreken van de klanten kwam soms wat storend over omdat lezers in alle rust 

hun materiaal komen zoeken. 

d. Eigenlijk waren er weinig klanten op zaterdag. 

e. Het thema zelf was interessant, maar nam veel plaats in. 

f. Waar zat de winst voor de BIB zelf? Enkel de lezing paste wel goed in de BIB-visie. 

In 2024 bestaat de BIB 40 jaar en is een viering in het najaar gepland, waardoor in die 

periode de BIB niet vrij is. Onder andere zal er en boekenverkoop plaatsvinden, de opbrengst 

ervan gaat naar een goed doel. 

3. Propaganda-evaluatie: 

a. Was onze campagne intensief genoeg? Er verscheen weliswaar een ganse pagina in het 

Infoblad, maar die info had weinig impact.  

b. Wij rekenden op meer publiciteit via de BIB zelf, lees: individueel aanschrijven, maar dit 

kan door GDPR-bepalingen niet, eventueel wel via een nieuwbrief (wordt aan gewerkt)? 

c. Diverse kanalen kunnen beter, pers is er niet geweest. Het CBS had één persoon 

afgevaardigd. 

d. De meeste publiciteit is gevoerd door versturen van eigen mails en eigen contacten. 

 



4. Wat in de toekomst? 

a. In de BIB: minder plaats innemen, kortere periode, interessant onderwerp kiezen (keuze 

tussen onderwijs en gezondheidszorg) 

b. Niet mogelijk in het najaar van 2024, het voorjaar is te snel, dus meteen naar 2025? 

c. Nog meer inzetten op verbreden via gebruik sociale media: belangrijk aandachtspunt! 

d. Scholen bereiken: beter voorbereiden door onder meer een educatief programma uit te 

werken, de scholen meer rechtstreeks betrekken (lees: naar de scholen gaan om dit in 

hun leerplan op te nemen – of werken met ambassadeurs – scholen bevragen?) 

e. Meer input van de gemeente: administratief en qua communicatie is dit vandaag 

nagenoeg onbestaande (onderbezetting, personeelswissels). 

De werkgroep komt samen om dit kritisch te bekijken, op 7 maart 2024, voorafgaand aan de 

algemene ledenvergadering van de GRIS. 
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